
PROTOKÓŁ NR XLVIII/14 

z posiedzenia XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 29 maja 2014 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pan Wojciech Chodkowski, Pan Krzysztof Sobieski i jeden radny nieobecny 

nieusprawiedliwiony - Pan Adam Szczerba. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kwietnia 2014 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za kwiecień 2014 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr XL/407/13 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 października 

2013 r. w sprawie nadania nazwy ulicy; 

2) zmiany uchwały Nr XXXVI/275/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 

2009 r. w sprawie nadania nazw ulicom położonym w Wyszkowie; 

3) nadania nazwy ulicy położonej w Wyszkowie; 

4) nadania nazwy ulicy; 

5) zmiany uchwały Nr XXIV/199/12 z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia sieci 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych; 

6) zmiany uchwały Nr XXIV/200/12 z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów; 

7) zmiany uchwały Nr XXIV/201/12 z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych gimnazjów oraz granic ich obwodów; 

8) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej na sprawowanie opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3 w żłobkach, klubach dziecięcych i przez dziennych opiekunów 

na terenie Gminy Wyszków; 

9) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami i klubami dziecięcymi oraz dziennymi 

opiekunami; 

10) ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez 

Gminę Wyszków; 
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11) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/281/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

12) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/282/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty; 

13) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/283/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

14) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021; 

15) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2014 rok; 

16) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2013 r., 

17) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 

1) w pkt. 8.18 - uchwały w sprawie przyznania jednorazowej zapomogi dla rodzin, 

w których podczas jednego porodu urodziło się troje lub więcej dzieci; 

2) w pkt. 8.19. – uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Wyszkowa. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Wojciech Rojek. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Andrzej Piątek; 

2. P. Jan Dziubłowski; 

3. P. Kazimierz Turek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XLVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 24 kiwietnia 2014 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za kwiecień 2014 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
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Ad. 7. 

P. Piątek spytał, czy wzdłuż budowanego chodnika i ścieżki rowerowej przy ul. Szpitalnej 

zostanie również wykonane oświetlenie? Wieczorem i w nocy jest tam bardzo ciemno. 

Uważa, że zamontowanie na tej ulicy oświetlenia jest niezbędne, chociażby ze względu na 

bezpieczeństwo mieszkańców. Jeżeli w planach urzędu nie ma tego zadania, to zwraca się 

z prośbą, aby tę inwestycję urząd uwzględnił i zrealizował w tym roku.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że nie jest to pierwszy wniosek w tej sprawie, 

dlatego też wykonywany jest już projekt oświetlenia ul. Szpitalnej i w tym roku inwestycja ta 

powinna zostać zrealizowana. 

P. Dziubłowski spytał co jest z ul. 11 Listopada? 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, że 

przygotowywany jest wniosek o wszczęcie postepowania na wykonanie parkingów, budowę 

drogi serwisowej, likwidację budynku na rogu ul. Pułtuskiej i 11 Listopada, budowę 

chodnika, budowę parkingu przy „blaszaku”, na częściowe położenie kanalizacji deszczowej 

i linii energetycznej. Kosztorys inwestorski tych zadań wynosi 580.000 zł. 

P. Abramczyk spytał, czy ktoś z urzędu brał udział w przekazaniu wykonawcy placu budowy 

pod remont ul. I AWP? Uważa, że skoro Gmina dofinansowuje to zadanie, to powinna 

uczestniczyć we wszystkich czynnościach związanych z remontem. 

P. Fijałkowska poinformowała, że informację o przekazaniu terenu urząd dostał o godz. 

10.00 w ten sam dzień co przekazanie terenu Niestety nikt nie mógł uczestniczyć w tych 

czynnościach, ponieważ wydział miał już dużo wcześniej poumawiane inne spotkania. 

P. Abramczyk poprosił Burmistrza, aby w rozmowach z Panem Starostą uczulić powiat, aby 

traktował gminę poważnie, jako współpartnera w realizacji tej inwestycji. 

P. Turek poinformował, że na terenie dawnej szkoły w Kamieńczyku był zlokalizowany plac 

zabaw dla dzieci, na którym znajdowały się różne urządzenia do ćwiczeń i do zabawy. Część 

tego sprzętu została przeniesiona na rynek, a część pozostała i niszczeje. Właściciel terenu 

zwrócił się z prośbą, aby usunąć wszystkie pozostawione sprzęty. P. Turek poinformował, że 

w Kamieńczyku znajduje się teren wspólnoty gruntowej, na którym można te sprzęty 

przenieść. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że jest to sprawa do ustalenia. 
 

Ad. 8. 

1) P. Rokitnicka – Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/407/13 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 października 2013 r. w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformowała, że wprowadzona zmiana w uchwale polega na dopisaniu w treści uchwały 

w § 1 litery „C”. W załączniku do poprzedniej uchwały, odcinek ulicy Dziennikarskiej 

oznaczony był literami ABC, natomiast w treści uchwały odcinek ten oznaczony był tylko 

literami AB. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/486/14 zmieniającą uchwałę Nr XL/407/13 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 października 2013 r. w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

2) P. Rokitnicka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVI/275/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie 

nadania nazw ulicom położonym w Wyszkowie. Poinformowała, że na wniosek Głównego 

Urzędu Statystycznego w Warszawie, który wnosi o ujednolicenie brzmienia nazwy obydwu 

części obwodnicy miejskiej, zasadne jest dokonanie zmiany, obowiązującej dotychczas 

uchwały. Powyższa zmiana polega na tym, iż pisownię „Aleja Marszałka Józefa 

Piłsudskiego” zastępuje się „Aleja Marszałka J. Piłsudskiego”. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/487/14 zmieniającą uchwałę Nr XXXVI/275/09 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2009 r. w sprawie nadania nazw ulicom 

położonym w Wyszkowie. 
 

3) P. Rokitnicka przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. Poinformowała, że wniosek o nadanie nazwy ulicy został złożony w dniu 

3 marca 2014 roku przez Panią Bożenę Jakubczak-Zadrożną i Panią Magdalenę Deptuła 

z propozycją nadania nazwy ulicy „Magnacka”. W dniu 17 marca 2014 r. Komisja Promocji 

i Kultury negatywnie zaopiniowała wskazaną nazwę ulicy i zaproponowała nową nazwę 

„Szlachecka”. W dniu 20 marca 2014 r. wnioskodawczynie zostały poinformowane 

o propozycji Komisji i zaakceptowały powyższą nazwę.  

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/488/14 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w Wyszkowie. 
 

4) P. Rokitnicka przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Poinformowała, że z propozycją nazwy „Familijna” ulicy położonej w miejscowości Tulewo, 

wystąpił Pan Daniel Szczęsny. W dniu 14 kwietnia 2014 roku, Komisja Promocji i Kultury 

pozytywnie zaopiniowała proponowaną nazwę.  

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/489/14 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

5) P. Cieślak - p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/199/12 z dnia 28 czerwca 2012 r. 

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych. Poinformował, że zmiany wprowadzone w uchwale, polegają na: 

1) zastąpieniu nazwy „Żłobko – Przedszkole nr 1” nazwą „Przedszkole nr 1”; 
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2) wykreśleniu w § 1 pkt 6, który brzmi: oddział przedszkolny w Szkole Podstawowej nr 1 

im. Adama Mickiewicza w Wyszkowie. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/490/14 zmieniającą uchwałę Nr XXIV/199/12 z dnia 

28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. 
 

6) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/200/12 z dnia 

28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

oraz granic ich obwodów. Poinformował, że w obowiązującej uchwale wprowadza się 

następujące zmiany: 

1) w §1 w pkt 1 po wyrazach ”klasy I-VI„ stawia się przecinek oraz skreśla się wyrazy: 

„oraz oddział przedszkolny"; 

2) w załączniku Nr 1 do uchwały: 

a) w pkt 1 po ulicy „Ratuszowa” dodaje się ulicę „Serocka - strona południowa”, 

b) pkt 2 otrzymuje brzmienie: "2) część wsi Rybienko Nowe, położona na południe od 

osi ulicy Serockiej', 

3) w załączniku Nr 4 do uchwały: 

a) w pkt 1 po ulicy Sybiraków dodaje się ulicę „Świętego Jana”, 

b) po wyrazie „ Serocka" dodaje się wyrazy „- strona północna”, 

c) dodaje się pkt 3 w brzmieniu: „3) część wsi Rybienko Nowe, położona na północ od 

osi ulicy Serockiej”. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/491/14 zmieniającą uchwałę Nr XXIV/200/12 z dnia 

28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

oraz granic ich obwodów. 
 

7) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/201/12 z dnia 

28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic 

ich obwodów. Poinformował, że w obowiązującej uchwale wprowadza się następującą 

zmianę: 

1) w załączniku Nr 1 do uchwały, w pkt 1, po ulicy „Sybiraków”, dodaje się ulicę „Świętego 

Jana”. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/492/14 zmieniającą uchwałę Nr XXIV/201/12 z dnia 

28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic 

ich obwodów. 
 

8) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej na sprawowanie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

w żłobkach, klubach dziecięcych i przez dziennych opiekunów na terenie Gminy 

Wyszków. Poinformował, że poprzednia uchwała, podjęta przez Radę Miejską w dniu 

13 lutego 2014 roku została unieważniona przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Główne 

zarzuty RIO dotyczą sposobów ustalania wysokości dotacji, które wskazują na jej 

„przedmiotowy” a nie „celowy” charakter oraz w ocenie RIO, uchwała żąda zbyt wielu 

danych osobowych dzieci, co jest niezgodne z ustawą o ochronie danych osobowych. 

P. Cieślak uważa, że zarzuty RIO spowodowane są tym, że ustawa o opiece nad dziećmi 

w wieku do lat 3 nie jest dopracowana i w całej Polsce jest różnie interpretowana. 

Przygotowując nowa uchwałę, uwzględniono wszystkie uwagi RIO oraz rozszerzono uchwałę  

o „dziennych opiekunów”. Ustalone wcześniej dotacje pozostały na tym samym poziomie, 

tzn. 300 zł na 1 dziecko miesięcznie w żłobku, 150 zł na 1 dziecko w klubie dziecięcym 

i 50 zł na 1 dziecko u dziennych opiekunów. P. Cieślak poinformował, że na dzień dzisiejszy 

funkcjonują już w Wyszkowie dwa żłobki: na ul. Strumykowej i w ZDZ. Otwarciem nowych, 

zainteresowane są jeszcze dwa podmioty, więc trzeba mieć na uwadze, że w przyszłości będą 

wzrastały wydatki na ten cel.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Abramczyk poinformował, że na Komisji Finansów i Gospodarki dyskutowano 

o wysokości dopłat na dziecko. Część członków Komisji uważała, że dotacja z Gminy jest 

za wysoka. W związku z tym, Komisja zobowiązała Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych do przeprowadzenia pod koniec roku analizy funkcjonowania żłobków 

i przedłożenie wyników analizy członkom Komisji. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/493/14 w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej na sprawowanie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

w żłobkach, klubach dziecięcych i przez dziennych opiekunów na terenie Gminy 

Wyszków. 
 

9) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami i klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. Poinformował, że w dniu 

13 lutego 2014 r. Rada Miejska podjęła już uchwałę w tej sprawie, ale po zgłaszanych 

uwagach, Burmistrz proponuje zastąpić ją nową, uzupełnioną o te uwagi i wskazówki. 

W porównaniu do poprzedniej, dodano nadzór nad dziennymi opiekunami oraz ograniczono 

zakres nadzoru nad tymi placówkami.  



 

 

 

7 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/494/14 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami i klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 
 

10) P. Cieślak przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Wyszków. 

Poinformował, że powyższa uchwała została dostosowana do obowiązujących przepisów 

znajdujących się w ustawie o systemie oświaty. Podstawowa zmiana dotyczy opłaty za każdą 

rozpoczętą godzinę korzystania dziecka z dodatkowych świadczeń i wynosi 1 zł (wcześniej 

opłata za jedną taką godzinę wynosiła 3,90 zł.).  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywna opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/495/14 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 

udzielane przez publiczne przedszkola prowadzone przez Gminę Wyszków. 
 

11), 12), 13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił następujące projekty uchwał, 

dotyczące ogłoszenia tekstu jednolitego tych uchwał. Poinformował, że projekty uchwał 

w sprawach:  

1) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/281/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi;  

2) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/282/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki takiej opłaty; 

3) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/283/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości; 

nie wprowadzają żadnych zmian w treści tych uchwał, a jedynie, zgodnie z ustawą 

o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych, ujednolicają tekst 

(w pierwotnej uchwale były wprowadzane zmiany). Tekst jednolity ogłasza się w formie 

obwieszczenia w dzienniku urzędowym, w którym dany akt normatywny ogłoszono. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki dotyczącą 

wszystkich trzech projektów uchwał. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych dotyczącą wszystkich trzech projektów uchwał. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury dotyczącą 

wszystkich trzech projektów uchwał. 



 

 

 

8 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

dotyczącą wszystkich trzech projektów uchwał. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały nr XXXI/281/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/496/14 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 

nr XXXI/281/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały nr XXXI/282/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej 

opłaty. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/497/14 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 

nr XXXI/282/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały nr XXXI/283/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/498/14 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 

nr XXXI/283/12 z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości. 
 

P. Piórkowska - Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach do godz. 12.40. 

Po przerwie P. Elżbieta Piórkowska wznowiła obrady sesji. 
 

14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą m.in.: 

1. Przeniesienia części wydatków na realizację projektu „Przygotowanie kompleksowej 

oferty turystycznej na terenie Gminy Wyszków” z wydatków bieżących do wydatków 

majątkowych. 

2. Zmiany dochodów i wydatków. 

3. Zmiany deficytu oraz przychodów budżetu. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/499/14 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2021. 
 

15) Skarbnik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2014 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane w budżecie to m.in.: 

 wzrost dochodów z tytułu:  

 otrzymanej dotacji celowej od powiatu na realizację zadania polegającego na 

bieżącym utrzymaniu czystości dróg powiatowych na terenie Gminy Wyszków 

(+94.916 zł); 

 sprzedaży mienia (+1.064.994 zł); 

 otrzymanej dotacji na budowę boiska wielofunkcyjnego oraz boiska do piłki nożnej 

przy Zespole Szkół w Rybnie (+125.000 zł); 

 otrzymanej dotacji na wyposażenie placu zabaw w Drogoszewie (+14.417 zł); 

 otrzymanej dotacji na Festiwal Miodu i Chleba w Kamieńczyku (+50.000 zł); 

 otrzymanej dotacji na naukę pływania dla dzieci (+17.915 zł). 

 wzrost wydatków z tytułu: 

 realizacji zadania polegającego na bieżącym utrzymaniu czystości dróg powiatowych 

na terenie Gminy Wyszków (+94.916 zł); 

 bieżących remontów dróg gminnych (+50.000 zł); 

 budowy ulic Zakolejowej i Leśnej (+150.000 zł); 

 wykupu gruntów (+200.000 zł); 

 przekazania dotacji dla Policji w Wyszkowie na zakup samochodu (+36.000 zł); 

 remontu samochodu strażackiego w OSP Gulczewo (+70.000 zł); 

 remontu w Szk. Podst. Nr 2 i w Szk. Podst. w Lucynowie (+120.000 zł); 

 modernizacji Przedszkola Nr 1 w celu pozyskanie dwóch nowych sal (+500.000 zł); 

 zagospodarowania terenu przy Przedszkolu Nr 7 (+75.000 zł); 

 wykonania projektu na boisko sportowe przy Szk. Podst. Nr 1 (+12.000 zł); 

 wykonania projektu budowy kanalizacji w ul. Białostockiej (+13.000 zł); 

 wykonania koncepcji deszczówki dla wyznaczonych obszarów (+50.000 zł); 

 budowy linii zasilających i oświetlenia ulicznego (+100.000 zł); 

 wyposażenia placu zabaw w Drogoszewie (+20.000 zł); 

 modernizacji targowiska miejskiego (+120 zł); 

 zagospodarowania Skarpy (+50.000 zł); 

 zakupu regulatora basenowego na potrzeby pływalni (+20.00 zł); 

 organizacji Festiwalu Miodu i Chleba w Kamieńczyku (+82.775 zł). 

W związku z tym, że wydatki są większe od dochodów, zwiększa się przychód o rezerwę 

środków pozostałych z ubiegłego roku (+419.064 zł). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
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P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel uważa, że zakup samochodu dla OSP w Gulczewie to duże osiągnięcie. Udało się 

tego dokonać dzięki pomocy i zaangażowaniu wielu osób. Samochód jest kilkuletni 

i w dobrym stanie. Na zakup nowego, Gmina musiałaby przeznaczyć znacznie większe środki 

finansowe. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/500/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2014 rok. 
 

16) Zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2013 rok. 

Z-ca Burmistrza P. Adam Mróz poinformował, że wydatki majątkowe w Gminie Wyszków 

w 2013 roku przekroczyły 23 mln zł. Poinformował, że urząd przeprowadził 34 postępowania 

w trybie Ustawy Prawo Zamówień Publicznych i zawarł 168 umów na: wykonanie zadań 

inwestycyjnych, pełnienie nadzorów inwestorskich, wykonanie dokumentacji projektowych 

i innych prac niezbędnych do realizacji zadań inwestycyjnych oraz 46 mniejszych zleceń. 

Poinformował, że w Gminie oddano do użytku:  

- ok. 4,3 km dróg o nawierzchni asfaltowej oraz z kostki brukowej; 

- ok. 4 km ciągów pieszych z kostki brukowej; 

- zamontowano 51 nowych słupów oświetleniowych oraz 91 nowych opraw oświetleniowych,  

- nabyto 17 ha gruntów o wartości 3.593.472,60 zł w tym: 

- 6,9 ha - pod drogi o wartości 1.154.822,00 zł; 

- skomunalizowano 2,3 ha gruntów o wartości 42.349,00 zł w tym: 

- 0,1 ha - pod drogi; 

- 0,8 ha - pod budownictwo; 

- 1,4 ha - pod usługi; 

- zbyto 6,7 ha nieruchomości za łączną kwotę 6.689.298,50 zł w tym: 

- 3,2 ha - pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. 

Następnie P. Mróz przedstawił najistotniejsze inwestycje zrealizowane w 2013 r.: 

1. Inwestycje drogowe: 

1) Przebudowa drogi gminnej – ul. Stefana Okrzei w Wyszkowie na odcinku od drogi 

wojewódzkiej nr 618 do drogi krajowej nr 62 - łączna wartość zadania: 1.802.621,74 zł 

brutto; 

2) Budowa ciągu pieszo – jezdnego w ul. Powstańców w Rybienku Leśnym na odc. od 

ul. Jagiellońskiej do ul. Batorego wraz z budową kanalizacji deszczowej - łączna wartość 

zadania: 1.175.062,69 zł brutto; 

3) Budowa ul. Stolarskiej w Wyszkowie - łączna wartość zadania: 1.250.001,81 zł brutto; 

4) Budowa ul. Szczęśliwej w miejscowości Drogoszewo - łączna wartość zadania: 

1.063.179,50 zł brutto; 

5) Budowa ulicy Chabrowej w miejscowości Drogoszewo - łączna wartość zadania: 

992.950,19 zł brutto; 
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6) Przebudowa ulicy Pogodnej w Wyszkowie na odcinku od ul. Centralnej do ul. Baśniowej 

– etap I (zadanie przechodzące z 2012 r.) - łączna wartość zadania: 306.546,72 zł brutto; 

7) Budowa ul. Miłej w Wyszkowie wraz z budową kanalizacji deszczowej – etap I (zadanie 

przechodzące z 2012r.) - łączna wartość zadania: 296.240,13 zł brutto; 

8) Remont nawierzchni ul. Wąskiej w Wyszkowie - łączna wartość zadania: 147.773,39 zł 

brutto; 

9) Budowa dróg wewnętrznych na osiedlu mieszkaniowym przy ul. Szpitalnej 

w Wyszkowie - łączna wartość zadania: 123.213,72 zł brutto; 

10) Przebudowa ciągu pieszo-jezdnego w Rybienku Starym - łączna wartość zadania: 

85.402,20 zł brutto; 

11) Przebudowa ciągu pieszo-jezdnego ul. Jesionowa w miejscowości Rybno – łączna 

wartość zadania: 80.742,28 zł brutto; 

2. Budowa chodników:  

1) Przebudowa chodnika w pasie drogi ul. Warszawskiej w Wyszkowie - łączna wartość 

zadania: 443.002,15 zł brutto; 

2) Budowa chodnika w pasie drogi gminnej  ul. Leśnej w Wyszkowie - łączna wartość 

zadania: 315.980,58 zł brutto; 

3) Przebudowa chodnika i miejsc postojowych wraz z odwodnieniem przy ul. 3 Maja 

w Wyszkowie, na wysokości budynku ZDZ - łączna wartość zadania: 186.632,07 zł 

brutto. 

4) Budowa chodnika przy ul. Modrzewiowej w Wyszkowie - łączna wartość zadania: 

168.257,35 zł brutto; 

5) Przebudowa chodników przy ulicy 3 Maja oraz alejki w Parku Karola Ferdynanda Wazy 

w Wyszkowie - łączna wartość zadania: 154.124,36 zł brutto. 

6) Budowa chodnika przy ul. Leśnej Wyszkowie od ronda do ul. Przemysłowej - łączna 

wartość zadania: 66.359,29 zł brutto; 

7) Budowa chodnika przy ul. Powstańców w Drogoszewie (w ramach Funduszu Sołeckiego) 

- łączna wartość zadania: 21.445,00 zł brutto; 

8) Budowa chodnika przy ul. Mazowieckiej w Kamieńczyku - etap I (w ramach funduszu 

sołeckiego) - łączna wartość zadania: 17.855,00zł brutto. 

9) Przebudowa chodnika w Lucynowie Dużym przy ul. Mickiewicza od ul.Kochanowskiego 

– etap II (w ramach Funduszu Sołeckiego) - łączna wartość zadania: 14.000,00 zł brutto. 

3. Inwestycje w placówkach oświatowych: 

1) Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół na Osiedlu POLONEZ - łączna wartość 

zadania: 740.331,52 zł brutto; 

2) Termomodernizacja budynku Przedszkola Nr 7 - łączna wartość zadania: 310.060,31 zł 

brutto; 

3) Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół  w Leszczydole Nowiny - łączna wartość 

zadania: 313.468,31 zł brutto; 

4) Termomodernizacja budynku Gimnazjum nr 2 w Wyszkowie (zadanie przechodzące 

z 2012 r.) - łączna wartość zadania: 861.298,79 zł brutto;  

5) Termomodernizacja części zachodniej budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Wyszkowie 

- łączna wartość zadania: 44.634,84 zł brutto; 
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6) Modernizacja Przedszkola nr 7 w Wyszkowie - łączna wartość zadania: 387.206,23 zł 

brutto; 

7) Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Leszczydole Starym - 

łączna wartość zadania: 437.382,05 zł brutto; 

8) Budowa dwóch boisk sportowych  przy Szkole Podstawowej w Lucynowie - łączna 

wartość zadania: 517.126,32 zł brutto; 

9) Budowa szkolnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 1 im. Adama Mickiewicza 

w Wyszkowie w ramach rządowego programu MEN „RADOSNA SZKOŁA” - łączna 

wartość zadania: 224.214,73 zł brutto; 

10) Budowa szkolnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 2 im. Władysława 

Broniewskiego w Wyszkowie w ramach rządowego programu MEN „RADOSNA 

SZKOŁA” - łączna wartość zadania: 228.524,84 zł brutto; 

11) Budowa szkolnego placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Hempla 

w Wyszkowie w ramach rządowego programu  MEN „RADOSNA SZKOŁA” - łączna 

wartość zadania: 217.801,56 zł brutto; 

12) Budowa szkolnego placu zabaw przy Zespole Szkół w Wyszkowie - Szkoła Podstawowa 

nr 5 im. Żołnierzy Armii Krajowej w Wyszkowie w ramach  rządowego programu MEN 

„RADOSNA SZKOŁA” - łączna wartość zadania: 231.571,51 zł brutto; 

4. Inwestycje różne: 

1) Budowa kanalizacji sanitarnej w Rybienku Nowym - etap I - łączna wartość zadania: 

1.215.546,63 zł brutto; 

2) Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej na terenie scalenia przy ul. Gen. 

Władysława Sikorskiego - łączna wartość zadania: 878.314,95 zł brutto; 

3) Budowa  kanalizacji sanitarnej w  Wyszkowie w ul. I AWP, Sosnowej wraz 

z przyległymi ulicami - etap I (wzdłuż pasa drogi powiatowej) - łączna wartość zadania: 

405.002,90 zł brutto; 

4) Budowa budynku klubo-kawiarni „Świetlica wiejska” w Leszczydole Działki (roboty 

wykończeniowe i wyposażenie) - łączna wartość zadania (cały budynek z wyposażeniem 

i zagospodarowaniem terenu): 492.791,20zł brutto. 

5. Budowa oświetlenia ulicznego: 

W roku 2013 wykonano lub zmodernizowano łącznie 91 punktów oświetlenia ulicznego, 

w tym wykonano 51 szt. nowych słupów, m.in.: 

1) Nowoczesne i energooszczędne linie oświetlenia LED przy ul. Warszawskiej 

w Wyszkowie oraz przy ul. 3 Maja w Wyszkowie (linia dostosowana do sąsiadującego 

lądowiska helikopterów); 

2) Linię oświetlenia ulicznego przy ul. Szczęśliwej w Drogoszewie; 

3) Linię oświetlenia ulicznego przy ul. Pogodnej w Wyszkowie; 

4) Linię oświetlenia ulicznego w Lucynowie Dużym na terenie scalenia; 

5) Linię oświetlenia ulicznego przy ul. Jana Matejki (w kierunku Natalina); 

6) Uzupełniono lampy oświetlenia ulicznego przy ul. Św. Idziego od ul. Białostockiej oraz 

uliczce dojazdowej od ul. Białostockiej do ul. Bohaterów AK w Wyszkowie; 
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7) Uzupełniono lampy oświetlenia ulicznego w Rybienku Nowym przy ul. Małego Księcia 

oraz Św. Mikołaja; 

8) Uzupełniono lampy oświetlenia ulicznego w miejscowości Leszczydół Nowiny przy 

ul. Jaśminowej. 

6. Na 2014 rok przeszła inwestycja „Budowa ul. Towarowej w Wyszkowie – etap I” 

(droga o nawierzchni asfaltowej przystosowana do transportu ciężkiego, dł. ok.  730 mb 

wraz z budową sieci kanalizacji deszczowej). 
 

Następnie Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2013 rok. Poinformował, że sprawozdanie finansowe (załącznik nr 3 do 

protokołu) jest odzwierciedleniem zapisów księgowych w księgach rachunkowych Gminy 

Wyszków – według stanu na 31.12.2013 r. Dokument składa się z części tabelarycznej 

i części opisowej. Struktura sprawozdania to: łączny bilans za 2013 rok, łączny rachunek 

zysków i strat za 2013 rok, zestawienie zmian w funduszu jednostki oraz informacja 

dodatkowa do sprawozdania finansowego. Sprawozdanie finansowe za 2013 rok zostało 

przyjęte Zarządzeniem Burmistrza Wyszkowa z dnia 08 maja 2014 r. o numerze 91/2014. 

 Łączny bilans jest bilansem zbiorczym powstałym na zasadzie konsolidacji polegającej na 

wyłączeniu wzajemnych należności i zobowiązań. Wartość środków trwałych została podana 

w kwocie netto, czyli pomniejszonej o dokonane umorzenie. Wartość długoterminowych 

aktywów finansowych (akcje i udziały Gminy) została wyceniona wg wartości nabycia. 

Zobowiązania zostały wycenione w wartości wymagającej zapłaty. Bilans jest bilansem 

obejmującym jednostki i zakłady budżetowe. 

 Na wynik finansowy wpływ miały uzyskane przychody oraz poniesione koszty. 

Zestawienie zmian w funduszu jednostki odzwierciedla zmiany, jakie dokonały się w trakcie 

okresu sprawozdawczego w funduszu jednostki. Dokumenty mają charakter zbiorczy – 

powstały na zasadzie połączenia jednostkowych rachunków zysków i strat. Sprawozdania 

obejmują jednostki i zakłady budżetowe. 

 W sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu (załącznik nr 4 do 

protokołu), Skarbnik poinformował, że dochody Gminy wyniosły: 

Dochody ogółem – plan 101.592.044,93 zł, wykonanie 107.054.541,04 zł (105,38 %) w tym: 

- dochody bieżące – plan 93.149.075,69 zł, wykonanie 97.076.834,57 zł (104,22 %); 

- dochody majątkowe – plan 8.442.969,24 zł, wykonanie 9.977.706,47 zł (118,18 %). 

Struktura dochodów: 

- dochody własne zrealizowano w 108,57 %; 

- dotacje na realizacje zadań z zakresu administracji rządowej zrealizowano w 99,03%; 

- subwencje zrealizowano w 100 %.  

- dochody podatkowe: 

udział gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych – wykonanie – 96,35%; 

udział gmin w podatku dochodowym od osób prawnych – wykonanie – 113,48%; 

podatek od nieruchomości – wykonanie – 113,38%; 

podatek od środków transportowych – wykonanie – 131,50%; 

opłata skarbowa – wykonanie – 96,93%; 
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podatek od czynności cywilnoprawnych – wykonanie – 151,01%; 

podatek rolny i leśny – wykonanie – 129,47 %; 

podatek od spadków i darowizn – wykonanie – 111,46%; 

podatek od działalności gospodarczej osób fizycznych opłacany w formie karty 

podatkowej – wykonanie – 120,17%; 

opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi – wykonanie – 100,61%. 

- dochody z gospodarowania mieniem komunalnym: 

w 2013 roku wpływy z tytułu gospodarki gruntami i nieruchomościami zrealizowano 

w wysokości 8.952.291,27 zł, co stanowiło 155,37 % realizacji planu. Na takie wykonanie 

złożyły się: 

a) wpływy z opłat za zarząd, użytkowanie i użytkowanie wieczyste nieruchomości – 

w wysokości 260.924,86 zł co stanowi 118,60 % planu; 

b) dochody z najmu i dzierżawy składników majątku – 617.812,09 zł, co stanowi 154,45 %  

c) wpływy ze sprzedaży składników majątkowych – 5.931.317,57 zł , co stanowi 128,94%; 

d) wpływy z tytułu przekształcenia użytkowania wieczystego w prawo własności – 

1.316.336,12 zł. 

Następnie Skarbnik poinformował, że wydatki Gminy wyniosły: 

Wydatki ogółem – plan 113.805.403,93 zł, wykonanie 106.417.437,76 zł (93,51 %) w tym: 

- wydatki bieżące – plan 88.318.601,93 zł, wykonanie 83.403.588,35 zł (94,43 %);  

- wydatki majątkowe – plan - 25.486.802,00 zł, wykonanie 23.013.849,41 zł (90,30 %).  

Gmina udzieliła następujących dotacji celowych: 

Dotacje na inwestycje gminnych zakładów budżetowych: 

a) Wyszkowski Ośrodek Sportu i Rekreacji –  101.630,28 zł. 

Dotacje dla innych jst: 

a) Powiat Wyszkowski (ul. I AWP i remonty dróg) – 963.226,68 zł; 

b) Urząd Marszałkowski (projekty kluczowe) – 6.366,42 zł; 

c) Gmina Somianka (plac zabaw Szkoła Podstawowa w Kręgach) – 9.000 zł; 

d) SP ZOZ w Wyszkowie – 25.000 zł. 

Dotacje celowe na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji fundacjom 

i stowarzyszeniom w zakresie: 

a) Przeciwdziałania alkoholizmowi – 232.049 zł; 

b) Kultury – prowadzenie młodzieżowych orkiestr – 85.000 zł; 

c) Sportu – prowadzenie sekcji sportowych -  522.500 zł; 

d) Opieki nad bezdomnymi zwierzętami – 13.000 zł; 

e) Prac konserwatorskich – 32.000 zł; 

f) Monitoringu miejskiego – 68.880 zł. 

W 2013 roku Gmina Wyszków zaciągnęła 3 pożyczki preferencyjne w WFOŚiGW 

w Warszawie w łącznej wysokości 839.601 zł. Spłacono 2.744.560 zł zobowiązań z tytułu 

pożyczek i kredytów zaciągniętych w latach poprzednich. Ogółem na koniec 2013 roku 

zadłużenie długoterminowe z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wyniosło 

10.979.726 zł. Na koniec 2013 roku nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. Wynik budżetu 

na koniec 2013 r. wyniósł  637.103,28 zł. 
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Następnie Skarbnik poinformował, że: 

a) dochody Gminy ogółem wniosły: 

- w roku 2011 – 90.805.804 zł; 

- w roku 2012 – 105.128.306 zł; 

- w roku 2013 – 107.054.541 zł. 

b) wydatki Gminy ogółem wyniosły: 

- w roku 2011 – 88.703.589 zł; 

- w roku 2012 – 97.014.863 zł; 

- w roku 2013 – 106.417.438 zł. 

c) wydatki inwestycyjne w ogólnych wydatkach Gminy wyniosły: 

- w roku 2011 – 14.567.956 zł; 

- w roku 2012 – 18.620.522 zł; 

- w roku 2013 - 23.013.849 zł. 

Podsumowując sprawozdanie z wykonania budżetu, Skarbnik – P. Korczakowski 

poinformował, że: 

1) dochody wykonano powyżej planu, co potwierdza dynamiczny rozwój Gminy Wyszków, 

2) wydatki bieżące zrealizowano w zakresie rzeczowym, uzyskując przy tym oszczędności 

przez racjonalną politykę wydatkową, 

3) wydatki inwestycyjne, sukcesywnie zwiększane w ciągu roku, objęły szeroki obszar 

Gminy Wyszków zaspokajając kolejne potrzeby mieszkańców, 

4) utrzymana została wysoka dynamika poszczególnych wartości budżetowych, 

w szczególności inwestycji, 

5) w stosunku do lat ubiegłych zmniejszyło się zadłużenie gminy, co pozwala na bezpieczne 

planowanie kolejnych budżetów. 

W sprawie projektu uchwały, Komisje zajęły następujące stanowiska: 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk uważa, że realizacja budżetu na tak wysokim i dobrym poziomie, to zasługa 

zarówno Burmistrza, Zastępców, Skarbnika, Naczelników, Sołtysów jak i Radnych. Uważa, 

że właśnie wspólne zaangażowanie w sprawy samorządu i mieszkańców Gminy pozwala 

osiągać tak dobre wyniki. Poinformował, że będzie za udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi Wyszkowa. 

P. Zaremba podziękował Burmistrzowi i wszystkim radnym za ubiegły rok, ponieważ 

z powodu kryzysu wszyscy obawiali się, że nie będzie środków na inwestycje. Okazało się 

jednak, że w Gminie Wyszków przeznaczono na inwestycje więcej środków niż w latach 

ubiegłych. Zamiast kryzysu, można więc odnotować sukces. Również będzie za udzieleniem 

Burmistrzowi absolutorium. 

P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącemu Rady – P. Krukowi. 
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P. Kruk udzielił głosu P. Piórkowskiej.  

P. Piórkowska poinformował, że cieszy ją bardzo, że w ubiegłym roku na oświatę wydano 

ponad 4 mln złotych. Dzięki tej kwocie udało się przeprowadzić termomodernizację i remonty 

wielu budynków oświatowych, udało się wybudować wielofunkcyjne boiska i nowoczesne 

place zabaw. Będzie głosowała za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Kruk przekazał prowadzenie sesji P. Piórkowskiej.  

P. Wróbel uważa, że Gmina Wyszków ma dobrego gospodarza. Cieszy się, że tak jak kiedyś 

mówiło się dużo o Serocku, tak teraz dużo i dobrze mówi się o Wyszkowie. 

P. Cieślak jako dawny bankowiec, uważa, że Gmina Wyszków, dzięki swojemu 

racjonalnemu gospodarowaniu, na pewno nie miałaby problemu z zaciągnięciem kredytu 

komercyjnego.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/501/14 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2013 rok. 
 

17) P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady poinformowała, że następnym projektem 

uchwały jest projekt w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Następnie odczytała Uchwałę nr Os.218.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 kwietnia 2014 r. w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Wyszkowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 

2013 r. (uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

P. Rojek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 09 maja 2014 roku, 

Komisja Rewizyjna badała wykonanie budżetu Gminy Wyszków za 2013 rok, zapoznała się 

z dokumentacją związaną z wykonaniem budżetu, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

oraz wyjaśnieniami złożonymi przez Skarbnika, Naczelnika Wydziału Strategii i Rozwoju 

Gminy i Z-cę Skarbnika. Następnie P. Rojek odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 

09 maja 2014 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium za 2013 r. 

(wniosek stanowi załącznik nr 6 do protokołu). Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Gminy Wyszków za rok 2013 i wystąpiła do Rady Miejskiej 

w Wyszkowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa Panu Grzegorzowi 

Nowosielskiemu. Następnie P. Rojek odczytał Uchwałę nr Os.253.2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 20 maja 2014 r. w sprawie wydania 

opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Wyszkowie 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa za 2013 r. (uchwała stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu). 

W sprawie projektu uchwały dotyczącej udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa, 

Komisje zajęły następujące stanowiska: 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska przedstawiła pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
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P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/502/14 w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Wyszkowa. 

Następnie P. Piórkowska wręczając bukiet kwiatów, pogratulowała Burmistrzowi uzyskanego 

absolutorium oraz podziękowała za tak dobre i mądre kierowanie całym zespołem 

pracowników i radnych oraz za racjonalne dysponowanie budżetem gminy. 

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował radnym za udzielenie absolutorium oraz swoim 

zastępcom - Adamowi Mrozowi i Adamowi Warpasowi i wszystkim pracownikom Urzędu 

Miejskiego za ich zaangażowanie i dotychczasową współpracę. Uważa, że obrany kierunek 

działania Gminy, czyli polityka inwestycyjna zrównoważonego rozwoju jest właściwa i jest 

najbardziej oczekiwana przez mieszkańców Gminy Wyszków.  
 

18) Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania 

jednorazowej zapomogi dla rodzin, w których podczas jednego porodu urodziło się troje 

lub więcej dzieci. Poinformował, że powyższa uchwała, to kolejny element polityki 

prorodzinnej prowadzonej przez samorząd. Na terenie Gminy Wyszków zamieszkuje rodzina, 

w której urodziły się trojaczki. Urząd chciałby wspomóc tę rodzinę, ale jest to możliwe tylko 

w drodze uchwały. Projekt uchwały omawiany był na komisjach i został przez radnych ciepło 

przyjęty. Burmistrz dodał, że nie wykluczone jest, że w przyszłości, jeżeli Wyszków będzie 

na to stać, uchwała może zostać rozszerzona na rodziny, w których rodzi się dwoje czy nawet 

jedno dziecko.  

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki.  

P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Sosnowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/503/14 w sprawie przyznania jednorazowej zapomogi 

dla rodzin, w których podczas jednego porodu urodziło się troje lub więcej dzieci. 
 

19) Z-ca Burmistrza – P. Mróz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Burmistrza Wyszkowa. Poinformował, że w dniu 14 kwietnia 2014 r. do 

Urzędu Miejskiego, od mieszkanki Warszawy, wpłynęło pismo z zapytaniem o sposób 

odbioru odpadów komunalnych z nieruchomości w miejscowości Świniotop. Nie 

przekraczając dopuszczalnego terminu jednego miesiąca, 12 maja 2014 r., urząd udzielił 

zainteresowanej odpowiedzi. Jednak zainteresowana, złożyła skargę na działalność 

Burmistrza, skarżąc się na zbyt długi czas oczekiwania na odpowiedź. P. Mróz zadeklarował, 

że w przyszłości, jeżeli sprawa nie będzie skomplikowana, urząd postara się szybciej 
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odpowiadać na wpływające pisma. W tym jednak przypadku konieczne było określenie 

rodzaju nieruchomości, z której mają być odbierane odpady. W toku postepowania okazało 

się, że zainteresowana nie figuruje w wykazach dostępnych dla Gminy Wyszków jako 

właściciel nieruchomości, co trochę utrudniło udzielenie w miarę szybkiej odpowiedzi na 

skierowane do urzędu zapytanie. Jednak po ustaleniu wszystkich faktów, w dopuszczalnym 

terminie jednego miesiąca, zainteresowanej udzielono wyczerpującej odpowiedzi na 

skierowane przez nią zapytanie. W związku z powyższym P. Mróz zwrócił się z prośbą 

o uznanie złożonej skargi za bezzasadną. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/503/14 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. 
 

Ad. 9. 

Sekretarz Gminy – P. Teresa Goździewska zwróciła się z prośbą, aby wspólnie zastanowić 

się nad tym, jakie podjąć działania przed zbliżającymi się wyborami samorządowymi, aby 

wyeliminować niedociągnięcia, które pojawiały się podczas wyborów do Parlamentu 

Europejskiego. Problem dotyczy wprowadzonych w 2012 roku koniecznych zmian okręgów 

i obwodów wyborczych. Podjęta uchwała o zmianach okręgów i obwodów wyborczych 

została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, została 

zamieszczona na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w zakładce „wybory”, a przed 

wyborami do Parlamentu Europejskiego w formie obwieszczenia, została zamieszczona na 

słupach ogłoszeniowych, we wszystkich lokalach wyborczych, we wszystkich zakładach 

pracy podległych Burmistrzowi i współpracujących z urzędem. Ponadto od 6 do 20 maja 

wyłożone były w urzędzie, do publicznego wglądu, spisy wyborców, w którym każdy 

wyborca mógł się sprawdzić (sprawdziła się tylko jedna osoba). P. Goździewska 

podziękowała „Nowemu Wyszkowiakowi” za to, że jako jedyna z lokalnych gazet, podała na 

swoich łamach nowe granice obwodów. Mimo tego, że urząd zrobił wszystko co było 

możliwe, okazało się, że niestety, nie wszystkie informacje dotarły do mieszkańców. Należy 

więc zastanowić się jak dotrzeć przed wyborami samorządowymi do tych mieszkańców, 

którzy nie byli na wyborach do Parlamentu Europejskiego i nie są zorientowani w podziale 

Gminy na nowe okręgi i nowe obwody wyborcze. Może warto wystąpić z prośbą o pomoc 

w rozpowszechnieniu tych informacji do Prezesów Spółdzielni Mieszkaniowych?  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że miał zaszczyt być na święcie samorządu 

w Pałacu Prezydenckim i okazało się, że ten problem wystąpił wszędzie, dosłownie w całej 

Polsce. Burmistrz uważa, że cokolwiek urząd by nie zrobił, to musi być przede wszystkim 

wola mieszkańców do zapoznania się z tymi informacjami. Bez tego, problem nie zostanie 

rozwiązany. Mimo to, urząd dalej będzie szukał sposobu na skuteczną komunikację 

z mieszkańcami. Poprosił, aby każdy, kto ma jakikolwiek pomysł w tej sprawie, zgłaszał go 

do urzędu. 

P. Kuchta – Sołtys Leszczydołu Starego zaprosił wszystkich na "Święto Leszczyny", które 

odbędzie się w niedzielę, 8 czerwca w godz. 15°° - 21°° na terenie Szkoły Podstawowej 

w Leszczydole Starym. 
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P. Wróbel w imieniu Nadbużańskiego Stowarzyszenia Przyjaciół Gulczewa zaprosił 

wszystkich na „Dzień Konia”, który odbędzie się w sobotę 31 maja od godz. 11°° 

w Gulczewie. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor OPS poinformowała, że 26 maja 2014 r. w Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Wyszkowie odbyło się spotkanie, podczas którego Burmistrz Wyszkowa 

w symboliczny sposób uhonorował wyszkowskie matki, które potrafią dzielić się swoimi 

talentami i wypracowanymi dobrami. Następnego dnia, jedna z uhonorowanych mam, 

zadzwoniła do I programu polskiego radia i tam opowiedziała o tej cennej inicjatywie Pana 

Burmistrza, dziękując jednocześnie za wyróżnienie, które ją spotkało. 

P. Turek spytał, czy na terenie „Starego Browaru” znajduje się monitoring? Poinformował, 

że wpłynęły do niego skargi od mieszkańców ul. I AWP w związku z zakłócaniem ciszy 

nocnej, zwłaszcza w weekendy. Jeżeli nie ma tam monitoringu, to może warto pomyśleć 

i również ten teren wziąć pod obserwację? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że ta część ul. I AWP nie jest monitorowana.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że podczas przebudowy ul. I AWP kabel 

napowietrzny został schowany w ziemi i jest możliwość podłączenia tam monitoringu. Czy to 

jednak oznacza, że za każdym punktem działalności gospodarczej urząd powinien podążać 

z monitoringiem? Przypomniał, że najpierw założono monitoring przy klubie mieszczącym 

się w LOK-u, potem przy klubie „Mozi”, a teraz jest zapotrzebowanie na monitoring przy 

„Starym Browarze”. Właściciele lokali nie bardzo chcą ponosić koszty monitorowania terenu 

przy swoich lokalach. O tym, czy gmina ma pokrywać wszystkie koszty i wszędzie 

instalować monitoring, muszą zdecydować radni.  
 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 13.50, uznając porządek obrad XLVIII zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

 

     Bożena Czerwińska     Wojciech Rojek   Elżbieta Piórkowska 


